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افزایش سرانه های حوزه بهداشت و درمان اولویت اول
فرماندار ویژه شهرستان ری:

فرماندار ویژه شهرسـتان ری در حاشـیه برگـزاری آئین کلنگ زنی پـروژه های درمانی 
گفت: مسـئله بهداشـت، پیشـگیری و درمان یکی از مواردی اسـت که مـی تواند امید 
بـه زندگی شـهروندان را افزایش دهـد و با توجه به کاسـتی های موجـود در این حوزه، 

ایـن امر در اولویت نظام مسـائل شهرسـتان ری قرار گرفته اسـت.
بـه گـزارش آوای ری آنلایـن بـه نقل از اداره روابـط عمومی فرمانداری ویژه ری، در راسـتای بهبود 
وضعیـت ارائـه خدمـات پزشـکی و افزایـش سـطح سـرانه ی مراکز بهداشـتی و درمانی در سـطح 
شهرسـتان ری و همچنین جلوگیری از نیاز شـهروندان شـهرها و روسـتاهای تابعه جهت عزیمت 
بـه مناطـق دیگر اسـتان تهران جهت دریافت خدمات پزشـکی و دارویی بویـژه در حوزه تخصصی 
و داروهـای بیمـاری هـای خاص، صبح امروز باحضور مسـئولین اسـتانی و شهرسـتانی کلنگ یک 
واحد مرکز خدمات پزشـکی و یک واحد مجموعه داروخانه ای دولتی در شهرسـتان ری به زمین 
زده شـد. در همیـن راسـتا باحضـور مهدی باب الحوائجـی معاون اسـتاندار تهران و فرمانـدار ویژه 
شهرسـتان ری، رئیس کرمی سرپرسـت دانشـکده علوم پزشـکی تهران، همتی شـهردار باقرشهر، 
امینـی رئیـس شـبکه بهداشـت و درمان شهرسـتان ری و سـایر مسـئولین، کلنگ سـاخت مرکز 
خدمـات جامـع سـلامت حضرت امـام صادق »ع« باقرشـهر به زمین زده شـد. همچنیـن در ادامه 
عملیات سـاخت شـعبه جدیـد مجموعه داروخانه هـای دولتی ۱۳ آبان در شـهرری آغـاز گردید.

فرمانـدار ویـژه شهرسـتان ری در حاشـیه ایـن مراسـم در جمع خبرنـگاران اظهار داشـت: یکی از 
موضوعاتـی که بصورت جدی در دسـتور کار مدیریت شهرسـتان قـرار دارد، افزایش کمی و کیفی 
خدمـات پزشـکی و داروخانـه ای و همچنیـن افزایـش سـرانه های بهداشـتی و درمانی در سـطح 
شـهرها و روسـتاهای تابعـه مـی باشـد کـه تـا بـه امـروز اقدامات خوبـی در ایـن زمینه در سـطح 

شهرسـتان صورت پذیرفته اسـت.
بـاب الحوائجـی افـزود: بـا توجه بـه تأکیدات اسـتاندار محتـرم تهران مبنـی بر تلاش در راسـتای 
افزایش سـرانه های پزشـکی و داروخانه ای و نیز تکمیل پروژه های بهداشـتی و درمانی در سـطح 
اسـتان به جهت نیاز و کاسـتی های موجود در این حوزه، امروز باحضور مسـئولین محترم وزارت 
بهداشـت و درمـان عـلاوه بر پیگیـری وضعیت تکمیل هرچه سـریع تر مجموعه بیمارسـتان الهام 
در بخـش کهریـزک، کلنگ یک مرکز خدمات جامع سـلامت در منطقه باقرشـهر و شـعبه جدید 

مجموعـه داروخانـه دولتی ۱۳ آبان در شـهرری به زمین زده شـد.
وی افـزود: باتوجـه بـه نیاز مبـرم منطقه باقرشـهر و محدوده اطـراف آن به افزایـش مراکز درمانی 
و سـلامت، امـروز بـا کمک خداوند متعال و با مسـاعدت مجموعه شـهرداری باقرشـهر و دانشـگاه 
علـوم پزشـکی اسـتان تهـران و پیگیری هـای مدیریت شـبکه بهداشـت و درمان شهرسـتان ری 
و نیـز بـه کمـک همـت بلنـد یکـی از خیریـن خیراندیش سـلامت، کلنـگ مرکز جامـع خدمات 
سـلامت بـا نـام مبارک حضرت امام صـادق »ع« در زمینی به مسـاحت ۲ هـزار مترمربع به زمین 
زده شـد. معـاون اسـتاندار تهـران در ادامـه گفـت: یکـی از دغدغه های اصلـی ما در موضـوع ارائه 
خدمـات درمانی و پزشـکی به مردم شـریف شهرسـتان ری، حـوزه دارویی بویـژه داروهای کمیاب 
و بیمـاری هـای خـاص بـا نـرخ دولتـی می باشـد کـه الحمـدالله امـروز و با کمـک یکـی دیگر از 
خیرین خوشـنام شهرسـتان ری عملیات سـاخت شـعبه شـهرری داروخانـه ۱۳ آبان آغـاز گردید 
کـه مـی توانـد در صرفه جویی زمـان و هزینه های شـهروندان جنوب تهران بویژه شهرسـتان ری 

بسـیار مؤثر و منشـاء خیر باشـد.
فرمانـدار ویـژه شهرسـتان ری در پایان اضافه کرد: مسـئله بهداشـت، پیشـگیری و درمـان یکی از 
مـواردی اسـت کـه مـی توانـد امیـد به زندگـی شـهروندان را افزایـش دهـد و با توجه به کاسـتی 
هـای موجـود و نیـاز بـه افزایش سـرانه هـای حوزه بهداشـت و درمـان، ایـن امـر در اولویت نظام 
مسـائل شهرسـتان ری قـرار گرفتـه که امیدواریـم به کمک خداونـد متعال و مدد اهـل بیت »ع« 
و مشـارکت و همراهـی کلیـه مدیـران، دسـتگاه هـا بویـژه خیرین نیـک اندیش سـلامت بتوانیم 

خدمـات خـوب و شایسـته ای را بـه مردم شـریف شهرسـتان ری ارائـه نماییم.
                      گزارش: رضا فغانی

افق ۲۵ ساله » ری «  در انتظار سند آمایش شهرستان
بابایی عنوان کرد:

معـاون برنامه ریـزی و توسـعه منابـع فرمانـداری ویـژه 
شهرسـتان ری بـا بیـان اینکه سـند آمایش سـرزمینی 
شهرسـتان ری تـا سـال ۱۴۲8 تدویـن می شـود، گفت: 
شهرسـتان ری بـا پهنه ۲ هـزار و ۲۷ کیلومترمربـع و با ۵ 

بخـش و ۶ شـهر در حـال برنامه ریـزی و آنالیـز اسـت.
امیـن بابایـی معـاون برنامه ریزی و توسـعه منابـع فرمانـداری ویژه 
شهرسـتان ری بـا اشـاره بـه انجـام مراحـل تنظیـم سـند آمایش 
سرزمینی شهرستان در جمع خبرنگاران اظهار کرد: شهرستان ری 
در ادوار گذشـته با شـاخص نظام مند ارزیابی آمایشی حرکت نکرده 
و نظـام اداری بـا شـرایط روزآمـد یا با اصل توسـعه یافتگـی همراه 
نبوده اسـت، لـذا برای تنظیم سـند آمایش شهرسـتان، یک طرح 

مطالعاتی صورت گرفته و کارگروهی تشکیل شده است. وی گفت: 
طرح مطالعات در دو پهنه غرب و شرق حوزه سرزمینی شهرستان 
ری بـه اجـرا در آمـده که امید ایـن را داریم در کمیتـه برنامه ریزی 
شهرسـتان که با دبیری سـازمان برنامه و بودجه اسـتان تهران و با 
ریاسـت فرماندار ویژه شهرستان ری اسـت، دامنه برنامه های مدون 
شهرسـتان نیز تشـریح شـود و در بخش پایانی دستور کار کمیته 
برنامه، شناسـاندن فعالیت آمایش سـرزمینی ری انجام خواهد شد 
کـه می توانـد خیلی اثربخش باشـد.  معـاون برنامه ریزی و توسـعه 
منابـع فرمانداری ویـژه شهرسـتان ری افزود: شهرسـتان ری، یک 
سـری زیرسـاخت ها و یـک سـری امتیـازات و قابلیت هـا دارد کـه 
بایـد بتوانیـم ایـن ها را طـی یک برنامه شـاخص و با افق و چشـم 
انداز مطلوب به سـرانجام برسانیم به نحوی که رفتارهای سلیقه ای 
در دولت هـای مختلـف و در نگاه هـای سیاسـی خاص، تاثیـری در 
این فرایند نداشـته باشـد. بابایی تصریح کرد: جمعیت شهرسـتان 
ری بیـش از یـک میلیـون نفـر اسـت ولـی در باورهـای مدیریتی 
سـطح کلان اسـتان، شهرسـتان ری را فقط شـهرری می بینند و 
در یـک پلـن منطقـه  ۲۰ ارزیابی می شـود، این بدین معنی اسـت 
کـه برنامه ریـزی ها برای شهرسـتان ری بـه صورت درسـت انجام 
نشـده که مفهوم باشـد چه اتفاقاتـی می خواهد رقم بخـورد، چون 
برنامه ریزی خوبی صورت نگرفته و الان ما شهرسـتان ری را با یک 
پهنه ۲ هزار و ۲۷ کیلومتر مربعی و با ۵ بخش و شـش شـهر باید 

برنامه ریـزی و آنالیـز کنیم که ایـن اتفاقات به شایسـتگی در حال 
انجام شـدن اسـت.وی ادامه داد: شهرسـتان ری قبل از تحقق این 
سـند بـدون ریـل گـذاری حرکت می کـرد و بعـد از اجرای سـند 
آمایـش سـرزمینی دارای ریل گذاری می شـود کـه لوکوموتیوش 
روی یـک خـط مسـتقیم و یکنواخـت بـا یـک نظـام برنامه ریزی 
حرکـت خواهـد کرد و هر مدیری با هر سـاختار و سـلیقه ای، باید 
اعتبـارات حـوزه شهرسـتانی را به این سـمت و سـو هدایت بکند. 
معاون برنامه ریزی و توسـعه منابع فرمانداری ویژه شهرستان ری با 
بیان اینکه در سـند آمایش سـرزمینی، افق ۲۵ سـاله را ارزیابی می 
کنیم یعنی تا سـال ۱۴۲۸ شرایط ری چیسـت، افزود: اگر شاخص 
هـر سـال را، ۲ درصد رشـد جمعیتی قـرار دهیم و همچنین طرح 
ورود جمعیت یعنی به صورت مهاجرت پذیر یا مهاجرت فرست را 
آنالیـز کنیـم، خیلی راحت می تـوان گفت که برای آینـده ری باید 
چـه کار کـرد و چقدر فضای آموزشـی لازم داریم، چه مقدار فضای 
بهداشـتی لازم داریم و چه پروژه هایی را می توانیم متمرکز داشـته 
باشـیم. بابایی در پایان با بیان اینکه این سـند آمایش در دو مجلد 
پیـاده سـازی خواهد شـد، تصریح کرد: اگـر این کار مهـم در طول 
افق ۲۵ سـاله طرح آمایش سـرزمینی به صورت شایسته مدیریت 
بشـود، شـاهد تحولات بـزرگ در شهرسـتان ری خواهیـم بود که 
بسـیار اثربخش در شرایط معیشـتی مردم و زندگی مطلوب توأم با 

رفاه عمومی خواهـد بود.
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رئیس مجلس شورای اسلامی:

حل مشکلات کشور نیازمند ادامه جهاد و بهره گیری از فرهنگ دوران دفاع مقدس
محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شـورای اسلامی، در آیین 
یادواره شـهدا با عنـوان »از خاک تا افلاک«، که به مناسـبت 
گرامیداشـت 3۷۴ شهید حوزه مقاومت بسیج 3۵۷ حضرت 
ولیعصـر در شهرسـتان ری برگزار شـد، بر ضـرورت نقش 

مـردم در حل مشـکلات و کارآمدی کشـور تأکید کرد.
آوای ری آنلاین: مراسم گرامیداشت ۳۱۴ شهید گلگون کفن حوزه 
مقاومت بسیج ۳۵۷ ولی عصر »عج« ناحیه حضرت عبدالعظیم 
الحسنی »ع« شهرری با حضور دکتر محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس شورای اسلامی، سیدعلی یزدی خواه نماینده مردم تهران، 
ری و شمیرانات در مجلس شورای اسلامی، مهدی باب الحوائجی 
فرماندار ویژه شهرستان ری، حجت الاسلام ابراهیمی امام جمعه 
موقت شهرری، سرهنگ قنبری فرمانده ناحیه مقاومت حضرت 
امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل  نصرالله  الحسنی»ع«،  عبدالعظیم 
ایثارگران شهرستان های استان تهران، شربیانی عضو شورای اسلامی 
شهر تهران و سایر مسئولین و با حضور مردم شهید پرور و ولایتمدار 
قبله تهران، خانواده های معظم شهدا و ایثارگران و رؤسای ادارات و 
دستگاه های اجرایی شهرستان ری در سالن شهید مقدم برگزار شد. 

محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی، در آیین یادواره 
شهدا با عنوان “از خاک تا افلاک”، که به مناسبت گرامیداشت ۳۷۴ 
شهید حوزه مقاومت بسیج ۳۵۷ حضرت ولیعصر در شهرستان ری 
برگزار شد، بر ضرورت نقش مردم در حل مشکلات و کارآمدی 
کشور تأکید کرد. محمدباقر قالیباف گفت: وقتی این مجالس به 
نام شهداست، باید باور داشته باشیم که اگر مردم در میدان نباشند، 
پیروزی حاصل نمی شود. او یادآور شد که در دوران دفاع مقدس، 
همواره حضور مردمی ضامن موفقیت بود و امروز نیز همین فرهنگ 
باید ادامه یابد. قالیباف با اشاره به مشکلات اقتصادی کشور افزود: 
اقتصاد ما دولتی است و مردمی نیست؛ همین امر باعث شده تحرک 

کافی نداشته باشد و زیان آور شود.
رئیس مجلس همچنین خاطرنشان کرد که وارثان شهدا مسئولیت 
بزرگی در پاسداری از ارزش ها و تقویت عزت ایران بر عهده دارند و 
جهاد برای حل مشکلات مردم باید همچنان ادامه یابد. وی اظهار 
داشت: نباید کاری کنیم که شرمنده شهدا باشیم. وظیفه ما پاسداری 

از خون شهدا و تداوم راه آن هاست.
قالیباف با اشاره به ایستادگی مردم در سخت ترین شرایط گفت: 

مردم با همه سختی ها و مشکلات همچنان پای انقلاب ایستاده اند. او 
این ایستادگی را نشان از وفاداری مردم به ارزش های انقلاب اسلامی 
دانست و تأکید کرد که مسئولان باید برای رفع مشکلات مردم 
به ویژه در حوزه های اقتصادی، نهایت تلاش خود را انجام دهند. 
وی افزود: حل مشکلات کشور نیازمند ادامه جهاد و بهره گیری 
از فرهنگ دوران دفاع مقدس است. قالیباف همچنین مردم را 
اصلی ترین سرمایه نظام برای پیشرفت و سربلندی کشور عنوان کرد. 

در پایان این مراسم از خانواده های معزز شهدا تجلیل شد.

دیدار هیئت رئیسه اتاق اصناف ری با نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی 
هیئت رئیسـه اتاق اصنـاف شهرسـتان ری در دیداری 
بـا سـیدعلی یزدی خـواه، نماینده مـردم تهـران، ری، 
شـمیرانات، اسلامشـهر و پردیـس و رئیـس مجمـع 
و  مشـکلات  مهم تریـن  تهـران  اسـتان  نماینـدگان 
چالش هـای اصنـاف ایـن شهرسـتان را مطـرح کردند. 
در این دیدار، به موارد زیر به عنوان مهم ترین مسائل و دغدغه های 

اصناف توسط هیئت رئیسه اشاره شد: 
به قدمت  توجه  بدون  تقسیمات جغرافیایی شهرستان ری   -
هشت هزار ساله آن: هیئت رئیسه اتاق اصناف شهرستان ضمن 
پایبندی به موازین جمهوری اسلامی بر تقسیمات جغرافیایی 
شهرستان که بدون توجه به هویت و قدمت آن صورت می گیرد 
اعتراض داشتند و بیان داشتند متأسفانه هر نقطه از شهرستان که 
به سمت پیشرفت و توسعه حرکت می کند به آن دست درازی 
می شود که از نماینده محترم مردم درخواست داریم بر ضرورت 
حفظ یکپارچگی شهرری و استقلال آن در تقسیمات کشوری 

اهتمام ویژه ای داشته باشند. 
- قطعی برق و پیامدهای آن: مشکلات ناشی از قطعی برق 
اصلی ترین  از  یکی  کوچک  تولیدی  واحدهای  در  به ویژه 
موضوعات مطرح شده بود. پیشنهاد شد که برای واحدهایی 

یا  تخفیف  هستند،  مواجه  برق  قطعی  با  سال  طول  در  که 
کاهش مالیات در نظر گرفته شود تا کمکی برای اصناف باشد و 
همچنین با توجه به اینکه حق الزحمه بیمه کارمندان و کارگران 
بصورت کامل پرداخت می شود حداقل المقدور میزان کارکرد 
را متناسب با ساعت خاموشی ها محاسبه کنند و دریافت حق 
بیمه سازمان تامین اجتماعی با این رویکرد صورت بگیرد و 
در ضمن تخصیص بنزین به واحدهای تولیدی کوچک که با 
مشکلاتی جدی در تأمین سوخت در هنگام قطعی برق مواجه 

می شوند نیازمند تصمیم گیری های حمایتی و فوری است. 

- مشکلات مالیاتی و سهمیه آرد: کاهش سهمیه آرد شهرستان 
ری موجب اعتراض نانوایان شهرستان گردیده است و همچنین 
فشار مالیاتی بر واحدهای صنفی، نگرانی هایی جدی برای اصناف 

ایجاد کرده است. 
- مشکلات سامانه مجوزها: صدور مجوزها از طریق درگاه ملی 
مجوزهای کشور برای تمامی اصناف کشور اجباری شده است و 
اصناف نیز مجبور است تبعیت کنند اما متاسفانه شاهد ایراداتی 
در این سامانه هستیم که گله مندی برای اصناف ایجاد کرده 
است که نیازمند نگاه مجدد اداره صمت  به این موضوع هستیم. 
اتباع خارجی،  اتباع: با طرد  - کمبود نیروی کار پس از طرد 
بسیاری از واحدهای تولیدی با کاهش قابل توجه نیروی کار 
مواجه شده اند. در این راستا، رایزنی هایی با انجمن حمایت از 
زندانیان انجام شده تا افراد دارای مشکلات اجتماعی برای اشتغال 
به کارگیری شوند و بخشی از کمبود نیروی انسانی جبران شود. 
در پایان این دیدار، سیدعلی یزدی خواه با ابراز همدلی نسبت به 
مشکلات مطرح شده، قول مساعدت و همکاری با اتاق اصناف 
شهرستان ری را داد و تأکید کرد که موضوعات مطرح شده را در 
نهادهای مرتبط و صحن علنی مجلس شورای اسلامی در راستای 

کاهش مشکلات اصناف پیگیری خواهد کرد.

حسـین سـبزعلی، رئیس اتاق اصناف شهرسـتان ری، 
بـا اشـاره به مشـکلات نانوایـان این شهرسـتان گفت: 
پس از اجـرای طرح فـروش نان از طریق دسـتگاه های 
مبنـای  نـان  فـروش  تراکنش هـای  کـه  »نانی نـو«، 
تخصیـص سـهمیه آرد قـرار گرفته اسـت، بسـیاری از 

نانوایـان بـا مشـکلات عدیـده ای روبرو شـده اند.
وی افـزود: یکـی از مهمتریـن مشـکلاتی کـه نانوایـان بـا آن 
اسـت.  کسـری  مواقـع  در  آرد  سـهمیه  کاهـش  مواجه انـد، 
بـه گفتـه سـبزعلی، در چنیـن مواقعـی سـهمیه آرد نانوایـان 
کاهـش می یابـد و حتـی پـس از افزایش فروش نان، سـهمیه 
آنـان بـه حالت اولیه بازنمی گـردد. این موضوع بارها از سـوی 
اتحادیـه نانوایـان به اتاق صمـت و اصناف شهرسـتان گزارش 
شـده و مکاتباتـی با سـازمان غله کشـور نیـز در این خصوص 

انجام شـده اسـت، امـا تاکنون نتیجه ای حاصل نشـده اسـت.
رئیـس اتـاق اصناف شهرسـتان ری ادامه داد: کاهش سـهمیه 
آرد نانوایـان موجـی از نارضایتـی در ایـن صنـف ایجـاد کرده 
و بسـیاری از نانوایـان معتقدنـد که اگـر این رونـد ادامه یابد، 

احتمـال تعطیلـی بسـیاری از نانوایی ها وجـود دارد.
سـبزعلی در خصـوص عملکرد شـرکت »نانی نـو« نیز توضیح 
داد کـه ایـن شـرکت با اسـتناد به عـدم رعایت الگـوی پخت 
از سـوی نانوایـان، سـهمیه آرد آنهـا را کاهـش می دهد. علاوه 
بـر ایـن، در صورتـی که میـزان فروش نـان از حد مشـخصی 

تجـاوز کنـد، نانوایان بـه عنوان متخلف شـناخته می شـوند.
وی همچنیـن بـه مشـکل کمبـود آرد در شهرسـتان اشـاره 
کـرد و تأکیـد کـرد کـه رفـع ایـن مشـکل جـزو اولویت های 

اصلـی اتـاق صمـت و اصنـاف شهرسـتان ری اسـت.

بررسی مشکلات نانوایان در اتاق اصناف شهرستان ری
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بهره برداری از پروژه زیرسازی  وآسفالت خیابان شهید امیر عبدالهیان

علــی کلهــر شــهردار کهریــزک از برگــزاری آئین بهــره بــرداری از پروژه زیرســازی، 
آســفالت و هدایــت آب هــای ســطحی خیابان شــهید امیــر عبدالهیان خبــر داد.

همزمـان بـا هفتـه بسـیج، آئیـن بهـره بـرداری از پـروژه زیرسـازی، آسـفالت و هدایـت آب هـای 
سـطحی خیابـان شـهید امیـر عبدالهیـان با حضور سـردار قربـان محمد ولـی زاده فرمانده سـپاه 
سـید الشـهداء)ع( اسـتان تهران، سـرهنگ حسـن حیدری فرمانده سـپاه ناحیه مقاومت حضرت 
روح الله)ره(، حسـین گراونـد بخشـدار و محمـد معینی رئیس شـورای اسـلامی بخـش کهریزک، 

علـی کلهـر شـهردار و اعضای شـورای معاونین شـهرداری کهریـزک و جمعی از اصحاب رسـانه با 
اعتباری بالغ بر ۷۰ میلیارد ریال برگزار شـد. سـرهنگ حسـن حیدری فرمانده سـپاه روح الله)ره( 
در حاشـیه افتتاح پروژه های هفته بسـیج شهرسـتان ری در جمع خبرنگاران اظهار داشـت: امروز 
توفیـق یافتیـم بـا حضور سـردار ولی زاده فرمانده سـپاه اسـتان تهـران در جنوب شهرسـتان ری، 
در ۲ شـهر حسـن آبـاد و کهریـزک پروژه هـای عمرانـی در راسـتای افزایش رضایتمنـدی مردم و 
خدمـت رسـانی بهتـر مـورد بهره بـرداری قـرار گرفـت. وی افـزود: ۹ پـروژه عمرانی کـه به همت 
مسـئولین شهرسـتان ری در محـدوده جنـوب این شهرسـتان پیش بینی و اجرا شـده بـود که به 
مناسـبت هفته بسـیج آغاز به کار کرد.حیدری تاکید کرد: سـالن ورزشـی شـهید تهرانی مقدم در 
روسـتای درسـن آبـاد مـورد بهره برداری قـرار گرفت و خدماتـی را در حوزه ورزشـی و فرهنگی به 
مردم سـه روسـتای مجاور ارائه خواهد کرد. وی خاطرنشـان کرد: در شـهر حسـن آباد فشـافویه 
۳ پـروژه عمرانـی اعم از سـاختمان گردان امام علی )ع(، سـاختمان مشـاوره کانـون مهر، تندیس 
شـیخ کلینـی و در بخـش کهریـزک بلوار شـهید حسـین امیرعبداللهیان و مرکز ورزشـی شـهید 

تهرانـی مقدم بـه بهره برداری رسـید. 
علی کلهر شـهردار کهریزک در حاشـیه این مراسـم در جمع خبرنگاران اظهار داشـت: این پروژه ها 
شـامل جدول گذاری، هدایت آب های سـطحی، زیرسـازی و آسـفالت بوده اسـت که این معبربه نام 
شـهید امیرعبدالهیان افتتاح شـد. وی افزود: این پروژه به طول ۱۲۰۰ متر و آسـفالت و زیرسـازی و 
جـداول آن بـا اعتبـاری حدود ۷میلیارد تومان به بهره برداری رسـید و پروژه هـای دیگر نیز در حال 
انجـام هسـتند و بـه مـرور به بهره برداری خواهند رسـید. شـهردار شـهر کهریـزک در پایـان افزود: 
پـروژه بهسـازی ایـن معبر پر تردد که از مطالبات چندین سـاله شـهروندان می باشـد نقش چشـم 

گیری در کیفیت عبور مرور سـاکنین شـهرک پیام و محله قلعه شـیخ خواهد داشـت.

در راسـتای سـهولت در رفـت و آمـد شـهروندان، خـط عبدل آبـاد و مسـکن مهر تا 
ایسـتگاه متـرو کهریزک و بالعکس بـا تخصیص ۴ دسـتگاه ون به بهره برداری رسـید.

به گزارش روابط عمومی شهرداری کهریزک؛ همزمان با هفته بسیج آئین بهره برداری از ناوگان حمل و 
نقل عمومی شهر کهریزک با حضور علی کلهر شهردار کهریزک، معاونین و مدیران شهرداری، شهروندان 
محله عبدل آباد و اصحاب رسانه برگزار گردید. علی کلهر در حاشیه این مراسم بیان داشت: با هدف 
گذاری صورت گرفته در مجموعه مدیریت شهری و ماموریت سازمان مدیریت حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری کهریزک خطوط دیگر درون شهری نیز بعد از طی شدن مراحل قانونی به بهره برداری خواهد 

رسیده که امیدواریم رضایت شهروندان را به همراه داشته باشد.
شهردار کهریزک در ادامه گفت: به مناسبت هفته بسیج آغاز کار این بخش از ناوگان حمل و نقل عمومی 

شهر کهریزک بمدت یک هفته بصورت رایگان به شهروندان خدمت رسانی خواهد کرد.

آغاز بکار ناوگان حمل و نقل عمومی شهر کهریزک 

همزمان با هفته بسیج صورت گرفت؛

تحقق وعده ای دیگر از سوی مدیریت شهری
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آغاز هشتمین سال خدمت ماندگار در شهر قیامدشت به روایت تصویر
ســیزدهم آذر مــاه ســالروز آغــاز بــه کار شــهرداری قیامدشــت می باشــد. 
ــوب  ــه ۱۵ محس ــهرداری منطق ــق ش ــی از مناط ــزو یک ــه ج ــهری ک ش
ــی از  ــوان یک ــه عن ــهر ب ــن ش ــراوان ای ــای ف ــد از تلاش ه ــد و بع می گردی

ــود. ــت نم ــه فعالی ــاز ب ــتان ری آغ ــهرهای شهرس ش
در دوره ۸ ســاله، دکتــر »حســین ترکاشــوند« بــا تیم مجــرب و کاردان خــود در مدیریت 

شــهری قیامدشــت، توانســت چهــره ایــن شــهر را بــه شــهری مــدرن و پایلوتــی بــرای 
احــداث شــهرهای ایــن چنینــی در اســتان تهــران و کشــور مبــدل ســازد.

ــت و  ــی قیامدش ــهر طلای ــرای ش ــزون ب ــای روزاف ــد موفقیت ه ــه امی ب
همچنیــن آرزوی توفیــق و ســربلندی بــرای مدیریــت شــهری و پرســنل 

ــت ــهرداری قیامدش ــلاش ش پرت



شهری سه شنبه / 20 آذر 1403 / 8 جمادی الثانی 1446 / 10 دسامبر 2024 /  سال هشتم/  شماره  126 6

۲6 میلیارد ریال هدیه باقرشهری ها به طرح توسعه حرم حضرت اباعبدالله الحسین )ع(

ــرای  ــی ب ــای مردم ــع آوری کمک ه ــکوه جم ــم باش مراس
توســعه حــرم مطهــر حضــرت اباعبــدالله الحســین)ع(، به 
همــت شــهردار باقرشــهر و بــا حضــور گســترده عاشــقان 
ــا  ــوی ب ــم معن ــن مراس ــد. ای ــزار ش ــت )ع( برگ اهل بی
ــئولان  ــردم و مس ــف م ــار مختل ــر اقش ــتقبال کم نظی اس

همــراه بــود.

حضور گسترده مسئولان و چهره های شاخص در مراسم  
در این رویداد، چهره های برجسته ای از جمله صنعتگران، تجار، اصناف، فرماندار، 
بخشدار، رئیس حوزه قضایی، معاون برنامه ریزی فرمانداری، معاون سیاسی و 
انتظامی، امام جمعه باقرشهر و رئیس عتبات عالیات استان تهران حضور داشتند.

اجرای برنامه های ویژه و مراسم گلریزان  
برنامه با اجرای ورزش زورخانه ای، که یکی از سنت های اصیل ایرانی و مورد تأکید 
فرهنگ اهل بیت )ع( است، آغاز شد. سپس شهردار باقرشهر با ارائه اشعاری در 
مدح سرور و سالار شهیدان  فضای مراسم را به شور و شوق بیشتری آمیخت.  

جمع آوری ۲6 میلیارد ریال برای توسعه حرم مطهر  
در پایان مراسم، گلریزان با حضور پرشور شرکت کنندگان برگزار شد و 
مبلغ چشمگیر ۲۶ میلیارد ریال برای توسعه حرم مطهر حضرت اباعبدالله 
الحسین )ع( جمع آوری شد. این میزان کمک، نمادی از عشق و ارادت مردم 

باقرشهر به اهل بیت )ع( و عتبات عالیات بود.  
تقدیر از همت مردم و مسئولان  

شهردار باقرشهر ضمن تقدیر از مشارکت بی نظیر مردم در این زمان کم  و 
تلاش های مسئولان، این اقدام را نشانه ای از ایمان و وحدت جامعه دانست 

و بر اهمیت استمرار این گونه فعالیت ها تأکید کرد.

مدیرکل مدیریت بحران استان تهران: 

باقرشهر الگوی موفق در بین 
شهرهای استان تهران

ــتاد  ــران از س ــتانداری ته ــران اس ــت بح ــرکل مدیری مدی
مدیریــت بحــران باقرشــهر بازدیــد کــرد و از عملکــرد این 

شــهرداری در مدیریــت بحــران تقدیــر کــرد.
یزدی مهر، مدیرکل مدیریت بحران استانداری تهران، از ظرفیت ها، 
باقرشهر  اماکن اسکان اضطراری ستاد مدیریت بحران  و  تجهیزات 
بازدید کرد. این بازدید در حاشیه مانور زلزله که به صورت پایلوت در 

شهرستان ری و مدرسه نرجس باقرشهر برگزار شد، انجام گرفت.  در این 
مانور،  سرعت و هماهنگی دستگاه های خدمات رسان شهری و آگاهی 

دانش آموزان در مواجهه با زلزله مورد ارزیابی قرار گرفت.

یزدی مهر با اشاره به اجرای موفق این مانور اظهار داشت که باقرشهر در 
زمینه مدیریت بحران در میان شهرهای استان تهران نمونه است. وی 
نقش شهردار باقرشهر، مرتضی همتی، را در هماهنگی میان ارگان های 
شهری و عملکرد مؤثر در مدیریت حوادث برجسته دانست و افزود: »همت 
شهرداری باقرشهر باعث هماهنگی بهتر میان دستگاه ها شده و امروز 
شاهد یک مانور موفق بودیم.« وی همچنین ضمن بازدید از تجهیزات 
تأمین شده برای مدیریت بحران و پارک اسکان اضطراری، این امکانات 
را در مقایسه با سایر شهرهای استان تهران سرآمد توصیف کرد و آن 
را شایسته تقدیر دانست. یزدی مهر در ادامه به همراه مرتضی همتی از 
امکانات ستاد مدیریت بحران شهرداری باقرشهر بازدید کرد و بر اهمیت 
افزایش آمادگی ها برای مقابله با بحران ها تأکید کرد. این رویداد نمونه ای 
از تلاش های مستمر مدیریت شهری باقرشهر برای تقویت زیرساخت های 

مقابله با بحران  و کاهش خسارات احتمالی در شرایط بحرانی است.

معارفه مدیران جدید شهرداری باقرشهر؛ 

گامی در جهت تحول و ارتقای 
خدمات شهری

ــهر،  ــهرداری باقرش ــران ش ــورای مدی ــه ش در جلس
مراســم معارفــه و تقدیــر از مدیــران جدیــد و 
پیشــین شــهرداری برگــزار شــد. ایــن تغییــرات بــا 
هــدف بهبــود عملکــرد مجموعــه و ارتقــای ســطح 
خدمات رســانی بــه شــهروندان انجــام شــده اســت.

بــر اســاس ایــن انتصابــات؛ رضــا رنجبــر بــه عنــوان معــاون 
فنــی عمرانــی و شهرســازی منصــوب شــد. وی از نیروهــای 
بــا تجربــه و متخصــص اســت کــه بــا ســوابق درخشــان خود 
ــای  ــبرد پروژه ه ــی در پیش ــش مهم ــران، نق ــوزه عم در ح

بــزرگ شــهری ایفــا خواهــد کــرد.

مجیــد هاشــمی مســئولیت کنتــرل و نظــارت را بــر عهــده 
ــوان سرپرســت اداره  ــه عن ــم ناصــر اســلامی ب ــت. خان گرف
ــای  ــا دیدگاه ه ــد. او ب ــی ش ــاری معرف ــازی و معم شهرس
ــه و تخصصــی در زمینــه معمــاری و شهرســازی، در  نوآوران
ــد  ــی خواه ــهری نقش آفرین ــعه ش ــول و توس ــتای تح راس
ــوال و  ــوان مســئول ام ــه عن ــز ب ــزاده نی ــرد. مقصــود علی ک
انبــار آغــاز بــه کار کــرد. مدیریــت دقیــق امــوال و تجهیــزات 
شــهرداری از جملــه مســئولیت های او خواهــد بــود. در 
ــنی و  ــا حس ــات علیرض ــا و خدم ــم، از تلاش ه ــن مراس ای

ــت  ــا فعالی ــن حوزه ه ــر در ای ــه پیش ت ــتی ک ــی آلاش مجتب
داشــته اند، قدردانــی شــد. شــهردار باقرشــهر ضمــن تقدیــر 
از مدیــران پیشــین، ایــن تغییــرات را گامــی مهــم در جهــت 
بهبــود عملکــرد و ایجــاد فضــای تــازه در شــهرداری دانســت. 
وی در ســخنانی اظهــار داشــت: » انتصــاب مدیــران جدیــد 
بــا هــدف تقویــت مجموعــه و بهره گیــری از توانمندی هــای 
ــن  ــم ای ــت. امیدواری ــه اس ــورت گرفت ــص ص ــراد متخص اف
تغییــرات، نویدبخــش تحولــی مثبــت در مســیر ارائــه 
خدمــات شــهری و رفــع نیازهــای شــهروندان عزیــز باشــد.«

میزبانی شهرداری باقرشهر از عاشقان اهل بیت؛
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بهره برداری از فاز نخست پروژه گردشگری بام ری تا پایان سال
عضو شورای اسلامی شهر تهران گفت: پروژه ۴۲ هکتاری بام ری یکی از طرح های بسیار 
مهم درحوزه گردشگری است که فاز نخست آن تا پایان سال مورد بهره برداری قرار می گیرد.

 آوای ری آنلاین: جعفر شربیانی در حاشیه بازدید از پروژه های در دست احداث شهرداری منطقه 
۲۰، در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: امروز توفیق داشتیم در ادامه طرح پیگیر کار مردم تهران، برای 
هفتمین بار در خدمت مردم شهرری و منطقه ۲۰ باشیم. وی با اشاره به بازدید از پروژه های در حال 
احداث به همراه شهردار منطقه ۲۰ افزود: اقدامات خوب و قابل توجهی در حوزه عمرانی در شهرری 
در حال انجام است که برخی از این پروژه ها مطالبه چندین ساله شهروندان بوده که تاکنون پاسخی 
به آن داده نشده بود، لذا در این دوره مدیریت شهری در شهرری مورد توجه قرار گرفت. عضو شورای 
اسلامی شهر تهران، ری، تجریش و شمیرانات در ادامه گفت: احداث سازه های عمرانی، احداث سالن 
ورزشی چندمنظوره ورزشی و تفریحی در محله های عباس آباد و تقی آباد نیز در حال پیگیری است و 
همچنین اتصال فاضلاب محله بهشتی به شبکه سراسری با ایجاد پمپاژ از سوی شهرداری منطقه ۲۰ 
در دستور کار قرار دارد. شربیانی تصریح کرد: پروژه ۴۲ هکتاری بام ری یکی از پروژه های بسیار مهم 

در حوزه گردشگری است که فاز نخست آن تا پایان سال مورد بهره برداری قرار می گیرد.
وی با اشاره به برگزاری دیدار مردمی در محل شهرداری منطقه ۲۰ گفت: امروز با بیش از ۱۰۰ نفر از 
شهروندان متقاضی دیدار و گفتگو شد که به مطالبات و چالش های شهروندان در حوزه های معماری، 

حمل ونقل، ترافیک و شهرسازی رسیدگی شد. عضو شورای اسلامی شهر تهران، ری، تجریش و 
شمیرانات در ادامه با اشاره به اجرای پروژه باغ ایرانی در شهرری اظهار داشت: باغ ایرانی بوستانی با 

مساحت در حدود یک هکتار در محله ۱۳ آبان شهرری در حال احداث است.

توجه ویژه به بخش های شهرستان ری در خصوص ورزش 
می تواند پتاسیل های موجود در هر شهر و روستا آن بخش 

را شکوفا و به ورزش شهرستان و استان معرفی نماید.
آوای ری آنلاین: جواد ترابی سرپرست اداره ورزش و جوانان 
شهرستان ری در دیدار با دو تن از مدیران رسانه های محلی 
ری اظهار داشت: در راستای توجه ویژه به ظرفیت بالقوه بخش 
از پیش ورزش در  بیش  توسعه  و  تابعه شهرستان ری  های 
مناطق کمتر توسعه یافته، رسیدگی ویژه به ورزش بخش ها در 
اولویت اصلی ما قرار دارد. ترابی افزود: توجه ویژه به بخش های 
شهرستان ری در خصوص ورزش می تواند پتاسیل های موجود 
در هر شهر و روستا آن بخش را شکوفا و به ورزش شهرستان و 

استان معرفی نماید.

وی عنوان کرد: شهرری، طلایی ترین شهر المپیکی کشور می 
باشد و خوشبختانه در تمامی رده تیم ملی و المپیک ورزشکار 
از ری وجود داشته و دارد که این یک افتخار برای ورزش این 
در  کرد:  اعلام  پایان  در  ترابی  شهرستان محسوب می شود. 

به  توجه  با  نیز  باقرشهر  اداره ورزش  تکلیف  تعیین  خصوص 
ظرفیت بالای ورزشی موجود در این شهر، با هماهنگی های 
لازم با نهادهای مربوطه، نهایتاً تا چند هفته آینده رئیس جدید 

اداره ورزش و جوانان باقرشهر منصوب و معرفی خواهد شد.

خداحافظی با مدیر پرتلاش 
و جهادی آبفای شهرری

طی مراسم رسمی و با حضور مهندس اردکانی، مدیرعامل 
آبفای استان تهران، به همراه جمعی از معاونین و مدیران، 
آیین تودیع و تکریم مهندس حسن حقیقی و معارفه مهندس 

حسین اکبریان به عنوان مدیرعامل جدید برگزار شد.
مهندس اردکانی در سخنان خود از مهندس حقیقی بابت زحمات و 
خدمات ارزشمند ایشان در طول دوران مدیریتشان تشکر و قدردانی 
کرد. وی با اشاره به چالش ها و موفقیت های متعدد در این مدت، 
تأکید کرد که تلاش های مهندس حقیقی در بهبود خدمات آب و 
فاضلاب منطقه نقش بسیار مهمی داشته است. مهندس اردکانی افزود: 
“مهندس حقیقی با تعهد و پشتکار مثال زدنی خود، نه تنها به ارتقاء 
کیفیت خدمات کمک کرد، بلکه با ایجاد یک فضای همدلی و همکاری 

در بین کارکنان، روحیه تیمی را تقویت نمود. این اقدامات همواره مورد 
تقدیر قرار خواهند گرفت و ما به خاطر این خدمات ارزشمند، از ایشان 
سپاسگزاریم.” در ادامه، مهندس حقیقی نیز ضمن طلب حلالیت از 
همکاران و کارکنان شرکت آبفای منطقه شش، آرزوی موفقیت برای 
آقای اکبریان نمود و گفت: “امیدوارم که با همکاری و همدلی همه 
شما، آقای اکبریان بتوانند در این مسیر موفق باشند و خدمات بهتری 
را به شهروندان ارائه دهند.” وی همچنین بر اهمیت ادامه تلاش ها و 
پیشرفت های صورت گرفته تأکید کرد و از همکاران خواست که با 
تمام توان در کنار مدیر جدید باشند. در ادامه مراسم، مهندس اکبریان 

به عنوان مدیرعامل جدید معرفی شد و با ابراز امیدواری نسبت به 
ادامه مسیر پیشرفت و توسعه شرکت، بر عزم خود برای ارتقاء کیفیت 
خدمات و جلب رضایت شهروندان تأکید کرد. مهندس اکبریان وعده 
داد که تمام تلاش خود را برای بهبود هرچه بیشتر خدمت رسانی به 

مردم منطقه به کار خواهد بست.
                                                               تیـم رسـانه ای آوای ری ضمن آرزوی موفقیت و سـربلندی 
بـرای بـرادر ارجمنـد جنـاب آقـای مهنـدس حقیقـی در 
مسـئولیت جدید، توفیق خدمت در حریم امن سیدالکریم 

را بـرای مهندس اکبریـان آرزومند می باشـد.

نگاه ویژه رئیس جدید اداره ورزش و جوانان ری نسبت به وضعیت ورزش بخش ها

پایگاه خبری تحلیلی آوای ری آنلاین
https://avayereyonline.irبا مجوز رسمی از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی

عضو شورای اسلامی شهر تهران:
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صاحب امتیاز و مدیر مسئول : رضا فغانی
سردبیر: سارا  نظری

سرپرست بخش فشافویه : علی اکبر قنبری
زیر نظر شورای سیاستگذاری

شهردارحسـن آباد از آییـن رونمایـی از تندیس محدث 
بـزرگ جهان اسـلام شـیخ کلینـی)ره(، صاحـب کتاب 
شـریف کافـی، معتبرترین کتاب روایی شـیعه خبـر داد.
به گزارش روابط عمومي شـهرداري وشـوراي اسـلامي شهرحسن 
آباد؛ مهندس یعقوبي شهردارحسـن آبـاد ازآیین رونمایی تندیس 
»شـیخ کلینـی)ره(« در بلـوار اصلـي شهرحسـن آبـاد بنـا بـه 
درخواسـت شـهروندان شهر حسن آباد فشـافویه خبر داد و افزود: 

در جهـت تعظیـم و گرامیداشـت ایـن عالم بزرگ شـیعه و مولف 
کتـاب مهـم کافـی، تندیـس محـدث بزرگ جهان اسـلام شـیخ 
کلینی)ره( با هدف آشـنایي بیشترشـهروندان بویژه نسل جوان با 
این عالم بزرگ ، دربلواراصلي شهرحسـن آباددرمجاورت بوسـتان 
خانـواده نصـب و رونمایـي شـد. گفتني اسـت مراسـم رونمایي از 
تندیـس محدث بزرگ جهان اسـلام شـیخ کلینـی)ره(، همزمان 
با هفته بسـیج ، با حضور سـردار ولی زاده فرمانده سـپاه حضرت 

سیدالشـهدا )ع( استان تهران بهمراه هادی حسین خانی بخشدار 
فشـافویه، سرهنگ حیدری فرمانده سـپاه ناحیه حضرت روح الله 
)ره(، قنبـری رئیـس حوزه قضایی بخش فشـافویه، حسـن ایلانلو 
رئیس  واعضاي شـورای اسـلامی شـهر حسـن آباد، سرهنگ قره 
باقـری فرمانده پلیس راه حسـن آباد،سـروان شمسـیاني فرمانده 
کلانتري ۱۷۶ حسـن آباد، سـروان پایخوان جانشـین سپاه ناحیه 

حضرت روح الله )ره( و سـایر مسـئولین  برگزار شـد.

بـه مناسـبت هفته بسـیج، فاز اول سـوله گـردان امام علـی )ع( 
حـوزه مقاومت بسـیج ۴۵۹ شـیخ کلینـی )ره( و مرکز مشـاوره 
خانـواده مهـر حـوزه مقاومـت بسـیج خواهـران ۴۶۰ مرصـاد 
بخش فشـافویه با حضور سـردار ولی زاده فرمانده سـپاه اسـتان 

تهران، هادی حسـین خانی بخشـدار فشافویه، مهندس یعقوبي 
شهردارحسـن آباد، حسن ایلانلو رئیس واعضاي شوراي اسلامي 
شهرحسـن آباد،سـرهنگ حیدری فرمانده سـپاه ناحیه حضرت 
روح الله )ره(، قنبـری رئیـس حـوزه قضایـی بخـش فشـافویه، 

سـرهنگ قـره باقـری فرمانـده پلیـس راه حسـن آباد، سـروان 
پایخوان جانشـین سـپاه ناحیه حضرت روح الله )ره(، زندی خیر 
نیک اندیش بخش فشـافویه، ایلانلو رئیس اداره ورزش و جوانان 
بخش فشـافویه، خانواده معظم شـهدا و بسـیجیان افتتاح شـد.

مهنــدس یعقوبــي شهردارحســن آبــاد از طــرح 
ــهرداري و  ــي ش ــاي ورزش ــه ه ــاماندهي مجموع س
تعویــض چمــن مصنوعــی زمیــن فوتبــال شــهرداري 
ــهروندان و  ــکاران و ش ــال ورزش ــاه ح ــور رف ــه منظ ب
افزایــش ســطح کیفــی این مــکان ورزشــی خبــر داد.
مهنــدس یعقوبي شهردارحســن آباد، در تشــریح جزئیــات پروژه 
بازســازی و تعویــض چمــن مصنوعــی زمیــن فوتبــال مجموعه 

ورزشــي شــهرداري گفــت: پــس از جمــع آوری چمــن فرســوده 
ــه در  و انجــام اقداماتــی از قبیــل پاکســازی و جمــع آوری نخال
ــی  ــن مصنوع ــرای چم ــض و اج ــات تعوی ــن، عملی ــن زمی ای
ایــن زمیــن فوتبــال بــا رعایــت کامــل اســتانداردها اجــرا شــد. 
شــهردار حســن آبــاد خاطرنشــان کــرد: بحــث ورزش و جوانــان 
همــواره بــرای شــورای اســلامی و شــهرداری از اهمیــت ویــژه ای 
برخــوردار بــوده وعــلاوه برحمایــت هاي مالي هرســاله از ســوي 

ــي،  ــاي ورزش ــم ه ــهربه تی ــلامي ش ــوراي اس ــهرداري وش ش
پروژه هــای متعــددی همچنیــن افتتــاح ســالن ورزشــي محلــه 
کنارگــرد، راه انــدازي تکمیــل زمیــن هــاي ورزشــي دربوســتان 
فرهنــگ و... اجرایــی شــده و برســاماندهي مجموعــه ورزشــي 
شــهرداري، طــرح ســاماندهي زمیــن چمــن هــاي مصنوعــي 
واقــع در بوســتان هــاي شــهر، زمین چمــن طبیعي شــهرداري 

و ســالن هــاي ورزشــي نیــز در دســتورکار اســت.

افتتاح دو طرح عمرانی و اجتماعی بسیج فشافویه با حضور فرمانده سپاه استان تهران

تعویض چمن مصنوعی زمین فوتبال مجموعه ورزشي شهرداري حسن آباد 

آیین رونمایی از تندیس محدث بزرگ جهان اسلام شیخ کلینی)ره( در حسن آباد فشافویه 

همزمان با هفته بسیج صورت گرفت؛


